
 
 

Rijswijk, 24 april 2019 

 

Schriftelijke vragen (art. 44) aan het College van B en W 

 

Betreft: besteding van rijksgelden 2018 ter bestrijding van armoede onder kinderen in 

Rijswijk 

 

Sinds 2017 krijgen gemeenten een bijdrage van het Rijk voor kinderen die in armoede 

opgroeien. In de volksmond worden dit de Klijnsma-gelden genoemd. 

Het geld is bedoeld om kinderen in armoede van 0-18 jaar, heel gericht op de lokale 

behoeften, te ondersteunen met voorzieningen in natura. De Rijswijkse PvdA wil dat alle 

kinderen in Rijswijk  gelijke kansen hebben en vindt het belangrijk dat het geld, dat 

daarvoor beschikbaar is gesteld, ook op de juiste plek terecht komt. 

Uit de FNV lokale Monitor 2018 (verschenen in maart 2019) blijkt dat Rijswijk niet het 

gehele budget heeft ingezet voor het doel, waarvoor het geld is verstrekt. 

Zie hiervoor www.lokalemonitorfnv.nl  

 

De PvdA-fractie heeft naar aanleiding van het bovenstaande de volgende vragen: 

 

1. Welk bedrag heeft de gemeente van het Rijk in 2018 ontvangen? Is de conclusie van 

de FNV juist, dat het uitgekeerde budget in 2018 niet geheel aan de doelgroep is 

besteed? Zo ja, waarom niet? 

2. Kunt u aangeven, welk bedrag aan welke voorzieningen is besteed in 2018? 

3. Indien het budget niet geheel aan kinderen in armoede is besteed, waar is een deel 

van het bedrag dan aan opgegaan? 

http://www.lokalemonitorfnv.nl/


 
 

4. In 2019 heeft de gemeente een budget van bijna 275.000 euro gekregen (antwoord 

op mijn vraag in nov. 2018). Hoe wordt dit bedrag ingezet? Graag indien mogelijk een 

reactie met een specificatie. 

5. Voormalig wethouder van der Pol heeft eind vorig jaar een evaluatie met bereikte 

resultaten van het huidige armoedebeleid (algemeen) toegezegd. Wanneer kan de 

Raad deze evaluatie tegemoet zien, zodat we gezamenlijk de koers voor het 

armoedebeleid in de komende jaren kunnen bespreken? 

 

Namens de PvdA-fractie: 

Wil van Nunen, raadslid 

 

      


